[bookmark: _cbkrghgw1yyn]Social Posts– Together We Will
Language
	English
	Simplified Chinese
	Traditional Chinese
	Notes

	Graphic Copy:
To those helping vaccinate their community…thank you!
	Graphic Copy:
谢谢所有帮助大家接种疫苗的人!
	Graphic Copy:
謝謝所有幫助大家接種疫苗的人!
	 

	FACEBOOK
BODY:
To those who are helping get our community vaccinated, thank you for the work that you do. Together we will get closer to ending this pandemic.
	FACEBOOK
BODY:
谢谢所有帮助大家接种疫苗的人! 只要同心协力, 我们就能接近胜利。
	FACEBOOK
BODY:
謝謝所有幫助大家接種疫苗的人! 只要同心協力, 我們就能接近勝利。
	 

	HEAD:
Together We Will
	HEAD:
同心协力 取得胜利
	HEAD:
同心協力 取得勝利
	 

	DESC:
Vaccinate WA
	DESC:
接种华州
	DESC:
接種華州
	 

	CTA:
Learn More
	CTA:
了解更多
 
	CTA:
瞭解更多
 
	 

	INSTAGRAM
BODY:
To those who are helping get our community vaccinated, thank you! #TogetherWeWill get closer to ending this pandemic. #VaccinateWA.
	INSTAGRAM
BODY:
谢谢所有帮助大家接种疫苗的人! #TogetherWeWill取得胜利。#VaccinateWA。
 
	INSTAGRAM
BODY:
謝謝所有幫助大家接種疫苗的人! #TogetherWeWill取得勝利。#VaccinateWA。
 
	 

	Twitter
This has been a year of immense challenge, but also a year of community strength. Thank you to those who are helping get our community vaccinated. #TogetherWeWill get closer to ending this pandemic. #VaccinateWA.
	Twitter
今年是充满挑战的一年，但也是大家和衷共济的一年。谢谢所有帮助大家接种疫苗的人! #TogetherWeWill取得胜利。 #VaccinateWA
 
	Twitter
今年是充滿挑戰的一年，但也是大家和衷共濟的一年。謝謝所有幫助大家接種疫苗的人!#TogetherWeWill取得勝利。#VaccinateWA
 
	The hashtag @TogetherWeWill still makes sense in the chinese sentence.

	Snapchat
BRAND: Vaccinate WA
 
HEADLINE: Together We Will.
 
CTA: Learn More
 
	Snapchat
BRAND: 接种华州
 
HEADLINE: 同心协力 取得胜利
 
CTA: 了解更多
 
	Snapchat
BRAND: 接種華州
 
HEADLINE: 同心協力 取得勝利
 
CTA: 瞭解更多
 
	 

	Tik Tok
BRAND: Vaccinate WA
	Tik Tok
BRAND: 接种华州
 
	Tik Tok
BRAND: 接種華州
 
	 

	DESC:
To those helping get our community vaccinated, thank you! #VaccinateWA
	DESC:
谢谢所有帮助大家接种疫苗的人! #VaccinateWA
 
	DESC:
謝謝所有幫助大家接種疫苗的人!#VaccinateWA
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